



濱華中學 PIN HWA HIGH SCHOOL

取消 19/9 日新生入学测试

因 2021 年度初一新生报名人数即将满额，故将**取消 9 月 19 日**的新生入学测试。

2. 2021 年度新生入学试最后一次测试时间为 **9 月 5 日**，凡不符合直接录取条件，希望报考入学试的小六生必须于 **8 月 31 日前**，上网完成报名手续，报名方法请查阅早前发布的“2021 年新生报名流程”。名额有限，请尽早报名。

滨华中学
14/08/2020



CANCELLATION OF ADMISSION TEST ON 19/9

As the enrollment of 2021 Junior One New Intake is almost full, the admission test for 2021 new intake on **19th September 2020** will be cancelled.

The last admission test for 2021 new intake will be on **5th September 2020**. Standard 6 primary school students who do not meet the admission prerequisites and wish to apply for the admission test must complete the online registration **before 31st August 2020**. Please refer to the 2021 New Intake Admission Guide at <https://smpinhwa.edu.my> for details. Places are limited, please register as soon as possible. Thank you.

PIN HWA HIGH SCHOOL

14/08/2020

